



Protokoll Styrelsemöte III  
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2021-10-05

Lokal: zoom.us

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi, Alif Ahmed*

Övriga: *Eva Tamas, Zoltan Szabo, Fredrika Engström, Johanna Larsson, Ingvar Ryden, Karin Åkesson, Fredrik Iredahl*

Bilagor:

Protokoll styrelsemöte II

---

1. Mötets öppnande

17:31

2. Val av sekreterare

Oliwer väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson

Alif väljs till justeringsperson

4. Närvarande

Alla i styrelsen förutom Isabella

5. Adjungeringar

Ingvar Ryden, Eva Tamas, Karin Åkesson, Johanna Larsson, Fredrik Iredahl

6. Förra styrelsemötets protokoll

Läggs till handlingarna

7. Bordlagda ärenden

MF cruise, styrelsen beslutar att avhandla punkten på slack

8. Övriga punkter



Sponspolicy

Soturkit

**9. Fastställande av dagordningen**

Förflyttning av medsex informerar till punkt 13, tillägg av övriga punkter, dagordningen fastställs

**10. Programansvarig informerar**

Eva Tamas informerar om PUL där man godkänt en uppdatering av dokument kring frånvarohantering, dokumenten är nu mer detaljerade och gäller från och med VT22. Hon fortsätter med information om hemsidan samt kring nyhetsbrev, feedback önskas.

**11. Diskussionspunkt kring studieorternas olika förutsättningar**

Erik föredrar punkten och fördelar ordet till de olika studieortsansvariga

**11.1. Studieortsbesöken**

Erik informerar om den feedback vi fått från utskotten

- Ingvar öppnar med att diskutera hur pandemin förändrat förutsättningarna för studieortsbesöken och diskuterar dilemmat kring hållbart engagemang ekonomiskt från region kalmars sida, iom. resvägen.
- Karin svarar för jönköpings del och resonerar kring vikten av att nya studenter får möjlighet att prata med de äldre studenterna och få bort den rädsla som finns inför att flytta till en ny ort. Hon menar att det är det yngre kursarna efterfrågar.
- Fredrik resonerar kring återkoppling och hur man ska få fler studenter att ge sin feedback.
- Eva säger att beslut har fattats och att återgång ska göras till fysiska besök, och att det finns bekymmer på alla orter, hon pointerar att det är väldigt viktigt att besöken är attraktiva för studenter och att tidseffektivitet inte får styra. Studieortsbesöken ska facilitera mötena mellan studenterna och andra studenter, lärare, läkare, osv. Det är det som är avgörande inför valet att flytta. Hon lyfter att alla orter hör till Linköpings universitet, och att det säkrar utbildningskvalitén.



Styrelsen och studieortansvariga diskuterar feedback från de som varit på de digitala besöken, bl.a hur man ger en realistisk bild av orterna och når ut med den information studenter efterfrågar, utan att det ska kännas som reklam. Idén lyfts från styrelsen om att hålla i ett panelsamtal med äldre kursare där frågor kan ställas i avslappnad miljö, som komplement till studieortsbesöken.

Erik föreslår att Medicinska föreningen tar på sig bildandet av en projektgrupp för ett panelsamtal, vidare diskuteras konkreta förslag för att få mer feedback från studenterna vad de efterfrågar för information.

### 11.2. K11s examensfirande

#### Regionernas olika engagemang

- Ingvar berättar om bakgrunden för Kalmars engagemang – skjutit till en summa för lokal, man står även för en lunch med ansvariga och studenter
- Karin säger att Jönköpings engagemang är likartat till det i region Kalmar, hon betonar vikten av hållbarhet över tid samt att det ska vara likvärdigt på de olika orterna – de har kommit fram till en summa och sponsrar med regionens egen lokal ”konserthuset spira”, samt eventuellt underhållning och mat. Betonar också vikten av att få examinera läkarstudenter och vad det betyder för regionen.
- Fredrik berättar om Norrköpings plan, lunch och efterföljande middag, lokaler är bokade etc. regionen är till hans kännedom inte med och finansierar.
- Eva förklarar att region Östergötland inte är med och sponsrar men att läkarprogrammet traditionellt skjutit till 10 000 kr

Styrelsen och studieortsansvariga kommer överens om att ett möte ska hållas om ungefär fyra veckor för att följa upp. Då ska även Stergios bjudas in.

Rast till 18:45

**Eva, Karin, Ingvar, Fredrik och Zoltan lämnar mötet**

Mötet återupptas 18:45

### 12. Hälsorunda

genomförs

### 13. Medsex informerar



Fredrika informerar om deras herr, dam- och ickebinärsittning som planeras, samt deras syn på engagemang i musikhjälpen med consensus

#### 14. Föregående period

##### 14.1. Workshop mentorsprogrammet

Golvash informerar om programmets tankar att återinföra mentorsprogrammet, samt de diskussioner som förts kring hur man kan göra det mer attraktivt att bli mentor.

##### 14.2. C-FUM

Styrelsen utvärderar sin egen insats, kommer överens om att prata ihop oss om bilagorna innan och vara en samlad styrka på plats

##### 14.3. MF-FUM

Styrelsen utvärderar fullmäktige, Oliwer föreslår ett visionsmöte för vad styrelsen vill genomföra under verksamhetsåret, detta föreslås vara ett frivilligt möte, Oliwer ska komma med datumförslag

#### 15. Kommande period

##### 15.1. NatLäk

Emma informerar om Natläk, 6 åriga läkarprogrammet kommer vara fokus

##### 15.2. OMSiS

Alex informerar om OMSiS, återgång till normalläge kommer vara huvudfokus för diskussionerna

#### 16. Limur informerar

Alex informerar om PUL, preklin-kram, klin-kram och tram som har varit. Han berättar om terminsbokslut för att tydliggöra de förändringar som sker för studenterna, så att det ska vara lättare att se att man kan påverka. Diskussioner har förts med studievägledarna om hur man bättre ska fånga upp de med spärr-tentor, bl.a "basgrupper" på kvällstid med erfarna handledare.

Diskussioner förs kring tenta-perioder i relation till psykisk hälsa, starttider för terminer samt tenta-tider. En namninsamling diskuteras för att nå förändring.



## 17. Dedicare

Hedvig informerar om svaret från dedicare samt vad de vill genomföra. Diskussioner förs kring praktiskt genomförande. Parvin, Hedvig och Alif ska se över arrangemang av lunch-föreläsning

Styrelsen ställer sig bakom att bjuda hit dedicare för kaffe-måndag någon gång i månaden fr.o.m februari

## 18. Musikhjälpen

Diskussioner har förts med MedSex och consensus om att ha en bössa i musikhjälpen,

Ett majoritetsbeslut tas i styrelsen att vara med consensus på deras bössa i musikhjälpen. Alexander Yaghoubi reserverar sig mot beslutet

## 19. Ekonomi

### 19.1. MIFL

Rickard informerar kring MIFLs ekonomi och att de ska få stöd från Medicinska föreningens studiesociala budget i kölvattnet av pandemin, då de när verksamheten varit nedlagd inte fått in de pengar som behövs.

Diskussioner förs kring att revidera och förtydliga avtalet med MIFL för att tydliggöra vilka skyldigheter MF och MIFL har gentemot varandra. Detta ska lyftas med MIFL på nästa möte som hålls på halvårsbasis.

### 19.2. K3 tackfest

Diskussioner har förts med K3 kring sponsring för MF medlemmar till en tackfest, pengar kommer tas från budgetposten medlemsförmåner.

## 20. Övriga punkter

### 20.1. Sponspolicy

Erik uppmanar återigen styrelsen att vara bättre på kommunikationen mellan mötena, företrädesvis på slack

En remiss har inkommit på en spons- och samverkanspolicy, Erik informerar och styrelsen diskuterar policyn och ges möjlighet att återkomma till på slack inför styrelseordförande-mötet den 12e oktober



20.2. Suturkit

Alex har skickat kirurgiska föreningen vidare till Hedvig då de hade en fråga kring suturkiten

21. Kommande möten

19e oktober

22. Utvärdering

Diskussion kring studieorts-punkten förs, Styrelsen diskuterar huruvida externa aktörer ska delta på styrelsemöten eller om man ska hålla separata möten. Idén om att första gången punkten lyfts bjuda in till ett styrelsemöte och sedan ha uppföljning i projektgrupper diskuteras.

23. Mötet avslutas

20:16

X

Erik Modéus  
Ordförande

X

Alif Ahmed  
Justeringsperson